
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ Torysa 

 dňa 02. 02. 2023 
 

 

Prítomní členovia RŠ: Mgr. Mária Janičová, Mgr. Agáta Andraščíková, Mgr. Mária  Berdisová, 

Lenka Michaleková, Ing. Miroslav Ištoňa,  Mgr. Jana Slamená, Ing Jozef Angelovič, Mgr. 

Stanislav Angelovič, Pavol Ištoňa, Magdaléna Sabolová  

 

Neprítomní členovia RŠ: Mgr. Zuzana Ištoňová, Ing. Peter Sabol PhD. 

 

 

Prítomní hostia: Mgr. Stanislav Holovač 

Program: 

1. Úvod  

2. Rozpočet školy 

3. Realizácia projektov, zapojenie sa do projektov 

4. Školský poriadok MŠ 

5. Školský poriadok MŠ 

6. Diskusia  

7. Záver 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ Mgr. Mária Janičová privítala prítomných a na základe prezenčnej listiny 

skonštatovala uznášaniaschopnosť RŠ. Oboznámila prítomných s programom zasadnutia. 

Riaditeľ školy Mgr. Stanislav Holovač privítal a predstavil nových  delegovaných členov RŠ.  

K bodu 2: 

Riaditeľ školy v krátkosti  oboznámil členov rady školy s rozpočtom školy, ktorý bol navýšený.  

Podotkol, že vzhľadom na vysoké faktúry za energie, navýšenie rozpočtu nemusí postačovať 

na pokrytie chodu školy. Pán Mgr. Stanislav Angelovič  sa informoval ohľadom tepelných 

čerpadiel, či sú prínosom pre školu. Riaditeľ školy odpovedal, že určite sú prínosom. Znížila sa 

spotreba, prispela k tomu aj teplá zima a úsporne opatrenia. Avšak situácia ohľadom platieb 

nie je doriešená.  

K bodu 3:  

Škola je zapojená v projektoch „V základnej škole úspešnejší II“, Pomáhajúce profesie 

v edukácii detí a žiakov II“. Cez tieto projekty sú na škole vytvorené tri pracovné miesta t. j. - 

pedagogický asistent v ZŠ, pedagogický asistent v MŠ a sociálny pedagóg. 



 

K bodu 4: 

Členovia rady školy nemali výhrady k danému dokumentu. Dokument bol poskytnutý všetkým 

členom RŠ. Školský poriadok bol  schválený na pedagogickej rade.  

K bodu 5: 

Riaditeľ školy  Mgr. Stanislav Holovač oboznámil členov rady školy so Školským poriadkom. 

Podotkol, že v danom dokumente sú zmeny, ktoré boli schválené na pedagogickej rade. Zmeny 

sa tykajú najmä výchovných opatrení.  

K bodu 6: 

V diskusii riaditeľ školy vysvetlil, že v rámci výchovných opatrení sa riešia neospravedlnené 

hodiny a správanie žiakov. Problémy sa týkajú najmä rómskych žiakov, ktorí sú vo vyšších 

ročníkoch.   

K bodu 7: 

RŠ prijala uznesenie v tomto znení: 

Rada školy berie na vedomie: 

 -  Rozpočet školy 

             -  Realizácia projektov, zapojenie sa do projektov 

             -  Školský poriadok MŠ 

             -  Školský poriadok ZŠ 

 

 

Všetky dokumenty sú zverejnené na stránke školy. 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 

Prílohy: Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

                

V Toryse, dňa 02. 02. 2023                                                                        ........................................  

                                                                                                                           Mgr. Mária Janičová                                                                                                    

                                                                                                                           predseda Rady školy 

Zapísal: Mgr. Agáta Andraščíková   ................................. 

Overil:  Lenka Michaleková              .................................. 

Overil:  Mgr. Magdaléna Sabolová  .................................. 

 

 


